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P O L G Á R M E S T E R I       J E L E N T É S  
 

a 2024. április 25. napi képviselı-testületi ülésre 
 

I. 
 

A POLGÁRMESTER FELADATKÖRÉT ÉRINTİEN 
 
 

A LEJÁRT HATÁRIDEJŐ HATÁROZATOK VÉGREHAJTÁSÁRÓL 
 

Határozat 
száma 

 
Rövid tárgya 

 
Ügyintézı 

Határozat/ 
Rendelet szerinti 

határidı 

 
Tett intézkedés 

48/2024. (III. 27.)                                                   

Hajdúnánási Hivatásos 
Tőzoltó-parancsnokság 
2023. évi 
tevékenységének 
ismertetése és elfogadása 

Dr. Szombati 
Ágnes 

2024. április 10. 
A határozat köszönet 
kifejezésével 
megküldésre került. 

49/2024. (III. 27.)                                                   

Hajdúnánási 
Távhıszolgáltató Kft 
2023. évi 
tevékenységének 
ismertetése és elfogadása 

Kiss György 2024. április 15. 
A gazdasági társaság 
értesítése megtörtént. 

50/2024. (III. 27.) 

Nánás Pro Cultura 
Nonprofit Kft. 2023. évi 
tevékenységének 
ismertetése és elfogadása 

Kiss György 2024. április 15. 
A gazdasági társaság 
értesítése megtörtént. 

51/2024. (III. 27.) 

Hajdúnánási Gyermek- 
és Közétkeztetési 
Nonprofit Kft. 2023. évi 
tevékenységének 
ismertetése és elfogadása 

Kiss György 2024. április 15. 
A gazdasági társaság 
értesítése megtörtént. 

52/2024. (III. 27.) 

Önkormányzati 
tulajdonú gazdasági 
társaságok  
ügyvezetıinek bruttó 
alapbére 

Kiss György 2024. március 31. 
A gazdasági társaság 
értesítése megtörtént. 

54/2024. (III. 27.) 

Szociális 
Szolgáltatástervezési 
Koncepciója 2024. 
elfogadása és hírelése 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 
A Koncepciót a 
honlapon közzétettük 

56/2024. (III. 27.) 

Dr. Koncz Dávid a VII. 
számú felnıtt háziorvosi 
körzet ellátásra 
szerzıdéskötés 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

azonnal 
A határozat 
megküldésre került. 

57/2024. (III. 27.) 
Szalay János 
Rendelıintézet 
15.000.000 Ft támogatás  

Kiss György 
Kéki Krisztián 

2024. március 31. 

A támogatási 
megállapodás aláírásra 
került. A támogatás 
átutalása megtörtént. 

59/2024. (III. 27.) 

„A játék összeköt” 
befogadó játszótér 
építési program keretein 
belül a Szerencsejáték 
Zrt.-vel együttmőködési 
megállapodás jön létre.  

Nagyné Legény 
Ildikó, 

Dr. Szombati 
Ágnes 

2024. április 12. 
A határozat 
megküldésre került. 
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78/2024. (III. 27.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás 
(Csokonai utca 14. 4/19. 
ajtószám) szerzıdés 
hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. április 02. 

Bérlı értesítése 
megtörtént. 
Lakásbérleti szerzıdés 
elkészült 

40/2024. (II. 29.) 

Hajdúnánás, Csokonai 
utca 14. alatti 
társasháznál 
önkormányzati 
tulajdonrészre jutó 
felújítási költséget, 
biztosítása 

Kiss György 2024. március 31. 

A támogatási 
megállapodás aláírásra 
került. A támogatás 
átutalása megtörtént. 

46/2024. (II. 29.) 

Önkormányzati 
tulajdonú lakás (Dorogi 
utca 3/2 ajtószám) 
szerzıdés hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. március 29. 

Bérlı értesítése 
megtörtént. 
Lakásbérleti szerzıdés 
aláírásra került 

306/2023. (XI. 30.) 
Startmunka program 
költségvetés tervezése 

Kiss György 
Horváth-Zelei 

Ágnes 
2024. március 30.    Elkészült 

84/2024. (IV. 12.) 

MotoGP pálya területe a 
Debreceni Egyetem 
vagyonkezelésébe 
kerüljön határozat 
elfogadásra került, 
szükséges intézkedések 
megtétele 

Nagyné Legény 
Ildikó 

2024. április 16. 
A határozat 
megküldésre került. 

 
II. 

 

A POLGÁRMESTER KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 
TEVÉKENYSÉGÉRİL 

 
március 25.  

- A Hajdúkerületi Hajdúvárosok Egyesületének soron következı közgyőlésén vettem részt.  
-  Szociális kerekasztal beszélgetésen vettem részt, melynek keretében a szociális fejlesztési 

koncepciót tekintettük át.  A kerekasztal beszélgetésen a koncepción túl a városi szociális 
ellátó rendszer tagjai tájékoztatást adtak a jelenlegi helyzetükrıl és jövıbeni 
elképzeléseikrıl.  

- A Szerencsejáték Zrt. képviselıivel egyeztettem a befogadó játszótér létesítésével 
kapcsolatban. Az egyeztetést követıen a cég képviselıi megtekintették a játszótér 
lehetséges helyszínét.  

- A Hajdúnánási Polgárır Egyesület meghívásának eleget éve részt vettem az egyesület soron 
következı közgyőlésén.  

március 27.: 

- A Debreceni Egyetem meghívásának eleget téve részt vettem a Hajdúnánás Története címő 
monográfia egyetemi bemutatóján, ahol köszöntöttem a megjelenteket. 

- Hajdúnánás Városi Önkormányzat rendes Képviselı-testületi ülésén vettem részt. 
 

március 31. – Szépkorú köszöntésen vettem részt Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel, melynek 
keretében 90. születésnapja alkalmából Miski Bertalan Józsefnét köszöntöttük.  

április 02-09. - Sikerült megújítani azt a kulturális együttmőködési megállapodást, ami több, mint 
négy évtizedre tekint vissza, hiszen Toyama Megye és Hajdú-Bihar megye között már több mint 40 
éve sikeresen mőködı kulturális cserekapcsolat alakult ki. A Tojama Egyesület nevében Pinczés 
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István mővészeti igazgató úrral együtt együttmőködési szerzıdést írtunk alá a japán mővészeti 
szervezet új elnökségével, a Debrecenben már jól ismert Koizumi Hirosi tiszteletbeli elnökkel, 
Makoto Ito elnökkel és Funamoto Jukihito ügyvezetı igazgatóval. A megállapodás értelmében az 
eddigi kapcsolatok eredményeit megtartva a jövıben újabb mővészeti, kulturális és oktatási 
területeken keressük a nemzetközi együttmőködés szélesítésének lehetıségét.  

április 2.-10. – Szabadságomat töltöttem. 
 

április 12. – Rendkívüli Képviselı-testületi ülésen vettem részt.  

április 16.: 

- A Magyar Mővészeti Akadémia Debreceni Regionális Munkacsoport meghívásának eleget 
téve részt vettem a Kendereskertben megrendezésre kerülı közgyőlésükön, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket. Ezt követıen Hajdúnánás értékeit – a néptáncot, a 
szalmafonást, a Kendereskertet, a Nánási Portékát és magát a hagyományainkra, 
értékeinkre alapuló városfejlesztést is bemutattam egyelıadás keretében, továbbá a helyi 
Sajátosságok csoportjának köszönhetıen testközelbıl is megismerkedhettek a résztvevık 
a szalmafonás rejtelmeivel.  

- A Hajdú Gabona Zrt meghívásának eleget téve részt vettem a soron következı 
közgyőlésükön.  

- Harangozó Imre tanár, néprajzkutató, a Magyar Mővészeti Akadémia levelezı tagja 
Csángóföldön készült fotóit bemutató „Napkeletre tekinték…” címő kiállításának 
megnyitóján vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

 
 

AZ ALPOLGÁRMESTEREK KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 
TEVÉKENYSÉGÉRİL 

 
 

NAGYNÉ LEGÉNY ILDIKÓ ALPOLGÁRMESTER 
 
A Képviselı-testületi ülés elıtt megtartott Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági, Mővelıdési, Oktatási, 
Ifjúsági és Sport Bizottsági, valamint a Városfejlesztési Bizottság ülésein való részvétel. 

A heti rendszerességgel megtartott polgármesteri vezetıi értekezleten való részvétel.  

A Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal általános napi munkavégzéséhez szükséges 
feladatok ellátása. 

március 20. – A Fiatal Alkotók a Mővészetért Egyesület meghívásának eleget téve részt vettem 
Budapesten a Déryné Központban szervezett rendezvényükön, ahol egy elıadás formájában 
mutattam be azt az értékteremtı munkát, amit Hajdúnánáson végzünk.  

március 21. – A Magyar Hollywoodi Tanács meghívásának eleget téve részt vettem 
rendezvényükön, ahol a ,,Hollywood magyar gyökerei település" címmel rendelkezı városokat 
jelölı térkép került átadásra. A térképre Grünbaum Menyhért, azaz Meinhart Maur hajdúnánási 
születéső színészlegendának köszönhetıen tudtunk felkerülni.  

március 23.- A Bocskai István Általános Iskola Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium 
meghívásának eleget téve részt vettem Tavaszváró báljukon, ahol köszöntöttem a megjelenteket.   
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március 25.:  

- Szociális kerekasztal beszélgetésen vettem részt, melynek keretében a szociális fejlesztési 
koncepciót tekintettük át.  A kerekasztal beszélgetésen a koncepción túl a városi szociális 
ellátó rendszer tagjai tájékoztatást adtak a jelenlegi helyzetükrıl és jövıbeni 
elképzeléseikrıl.  

- A Szerencsejáték Zrt. képviselıivel egyeztettem a befogadó játszótér létesítésével 
kapcsolatban. Az egyeztetést követıen a cég képviselıi megtekintették a játszótér 
lehetséges helyszínét.  

március 27.: 

- A Húsvéti Hacacáré keretében városunk fıterén megrendezésre kerülı nyuszifutam 
alkalmából köszöntöttem a rendezvényen részt vevı óvodásokat, kis iskolásokat.  

- Hajdúnánás Városi Önkormányzat rendes Képviselı-testületi ülésén vettem részt. 
- A Hajdúnánás Városi Önkormányzat által meghirdetett tojásfestı felhívásra beérkezett, 

legtöbb tojást készítı óvodás és iskolás csoportokat látogattam meg, hogy egy kis 
ajándékkal köszönjem meg a munkájukat, amellyel hozzájárultak a város tojásfájának 
elkészítéséhez.  

 

március 31. - Szépkorú köszöntésen vettem részt Szólláth Tibor polgármesterrel, melynek 
keretében 90. születésnapja alkalmából Miski Bertalan Józsefnét köszöntöttük.  

április 03.: 

- A Cibus Hungaricus Alapítvány meghívásának eleget téve részt vettem a Parlamentben az 
alapítvány céljait, megvalósítás alatt álló és tervezett programjait bemutató rendezvényén. 
Ez alkalomból abban a megtiszteltetésben lehetett részem, hogy érdemi közönség elıtt 
tudtam felvázolni Hajdúnánás vállalkozásfejlesztési lehetıségeit és a helyi termékek 
hatékony felhasználását az élelmiszer önrendelkezés érdekében. Az eseményen többek 
között jelen volt Fábián Gergely, a Nemzetgazdasági Minisztérium iparpolitikáért és 
technológiáért felelıs államtitkára, Dr. Nobilis Márton, az Agrárminisztérium 
élelmiszeriparért és kereskedelempolitikáért felelıs államtitkára, Prof. Dr. Szilvássy Zoltán, 
a Debreceni Egyetem rektora, valamint NEBIH és az Államkincstár szakemberei. 

- A Hajdú-Bihar Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság képviselıivel, valamint a 
Hajdúnánási Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetıjével egyeztettem a 2024. május 3-án 
Hajdúnánáson megrendezésre kerülı Flórián Napi rendezvénnyel kapcsolatban.  

április 04.:  

- A Szociális Földprogram keretében az idén is számos hajdúnánási családnak tudtunk 
vetımagot osztani, ezzel is elısegítve azt, hogy a saját maguk által megtermelt zöldség 
kerülhessen a családok asztalára.  

- Szilágyi Erzsébettel, a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. ügyvezetıjével egyeztettem a 
közeljövıben Hajdúnánáson megrendezésre kerülı programokat.  

április 08. – Horváth Imrével a Nánási Focisuli Sportegyesület vezetıjével sajtótájékoztató 
keretében számoltunk be arról, hogy egy újabb nyertes pályázat által fejlıdik a sportpálya 
környezete.   

április 09. - A Hajdú-Bihar Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány meghívásának eleget téve részt 
vettem a soron következı alapítói győlésén.  
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április 12.:  

- Rendkívüli Képviselı-testületi ülésen vettem részt.  
- A Hajdúnánás Városi Önkormányzat szervezésében megvalósult szemétszedésen vettem 

részt Dr. Csiszár Imre alpolgármesterrel, ahol a hivatal dolgozóival közösen tisztítottuk 
meg a város kijelölt területeit. A kezdeményezéshez szép számban csatlakoztak az iskolák 
tanulói is.   

 

április 13. – A Gyermek és Ifjúsági Önkormányzat által szervezett Autóstalálkozón vettem részt, 
ahol nagy megelégedettséggel tapasztaltam, hogy igen nagy számú érdeklıdött vonzott a 
rendezvény. 

április 15. –  Egy sajtótájékoztató keretében számoltam be az Ady Endre körút és a Dorogi utca 
keresztezıdésében a biztonságosabb, gyorsabb, szabályszerőbb közlekedést elısegítı mini 
körforgalom építési munkálatainak megkezdésérıl. Várhatóan április végére el is készül a 
körforgalom.  

április 16. - Hajdú-Bihar Megyei Vásárszövetség soron következı közgyőlésén vettem részt.  

 
DR. CSISZÁR IMRE ALPOLGÁRMESTER 

 
március 20. – A Hajdú-Bihar Vármegyei Kereskedelmi és Iparkamara Hajdúnánási Területi 
Szervezetének meghívásának eleget téve részt vettem a "Hajdúnánási Vállalkozói Fórum - 
fókuszban a vállalkozásfejlesztés" címő rendezvényükön.  

március 26. – A Hajdúnánási Óvoda meghívásának eleget téve részt vettem az Eszterlánc 
Tagintézményének Húsvétoló hagyományırzı programján.  

március 27: 

- A Debreceni Egyetem meghívásának eleget téve részt vettem a Hajdúnánás Története címő 
monográfia egyetemi bemutatóján. Ezt követıen több megyei sajtónak adtam interjút a 
kötettel kapcsolatban.  

- Hajdúnánás Városi Önkormányzat rendes Képviselı-testületi ülésén vettem részt. 

április 08. – Szombathy Andrással, a Hajdú-Bihar Megyei Röplabda Szövetség elnökével 
egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája az Eötvös Kupa nemzetközi röplabdatorna 
hajdúnánási fordulójának egyeztetése volt. 

április 09. – A havi rendszerességgel megtartott intézményvezetıi értekezleten vettem részt.  

április 10. – Varga Ferenccel, a Hajdú-Bihar Megyei Civil Információs Centrum képviselıjével 
egyeztettem Debrecenben. Az egyeztetés témája a Nánási Portéka részvétele a Szentendrei 
Skanzenben megrendezésre kerülı eseményen.  

április 12.: 

- Rendkívüli Képviselı-testületi ülésen vettem részt.  

- A Hajdúnánás Városi Önkormányzat szervezésében megvalósult szemétszedésen vettem 
részt Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel, ahol a hivatal dolgozóival közösen 
tisztítottuk meg a város kijelölt területeit. A kezdeményezéshez szép számban csatlakoztak 
az iskolák tanulói is.   
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április 16.:  

- Harangozó Imre tanár, néprajzkutató, a Magyar Mővészeti Akadémia levelezı tagja 
Csángóföldön készült fotóit bemutató „Napkeletre tekinték…” címő kiállításának 
megnyitóján vettem részt. 

- A Magyar Mővészeti Akadémia Debreceni Regionális Munkacsoport meghívásának eleget 
téve részt vettem a Kendereskertben megrendezésre kerülı közgyőlésükön. 

 
III. 

2024. március 27. napi képviselı-testületi ülésen elhangzott képviselıi kérdések  
alapján tett intézkedésekrıl szóló jelentés 

 
Képviselı neve Képviselı felvetése Tett intézkedés 

Oláh Miklós 
képviselı úr 

Ivóvízzel kapcsolatos 
probléma okán kérte, hogy a 
szolgáltatótól érvényt 
szerezzünk a hálózatmosatás 
rendjérıl szóló üzemeltetési 
tervnek, amelyet a NÉBIH 
jóváhagyott. 

Egyedi mosatási igényeket teljesítette a szolgáltató. A havi 
egyeztetı megbeszéléseken külön felhívjuk a szolgáltató 
figyelmét. 

Bódi Judit 
képviselı 
asszony 

Magyar utca 62. szám alatt lévı 
árokban a betonelemek meg 
vannak csúszva, és kérték az 
ott lakók, hogy ha lehet, akkor 
azok kerüljenek megigazításra, 
mert az árokban lévı víz 
elvezetését zavarják. 

A vizsgálat a szakaszon folyamatban van, mert a Magyar utca 66. 
szám alól is kaptunk bejelentést. 

A Magyar utca 79. szám elıtt, 
illetve egy kicsivel arrébb 2 
bója jelzi azt, hogy ott a földbıl 
lévı árok széle meg van 
csúszva. Ez veszélyes mert, ha 
egy kis esı van, akkor 
beborulhat az árok. 

Magyar Közút Nonprofit Zrt.-vel felvesszük a kapcsolatot. 

A Magyar utca 77. és Magyar 
utca 73. szám alatti kisköznél 
vízelvezetési probléma van. 

Az érintett területet felülvizsgáljuk. 

A Nagy Sándor utcáról 
érkezett a jelzés, hogy nagyon 
megnövekedett a kamion 
forgalom, ugyanis a behajtani 
tilos tábla miatt a kamionok 
tovább mennek egy utcával 
arrébb, ami a Nagy Sándor 
utca. 

Pontosítani szükséges a helyszínt. 

 
 

 
Hajdúnánás, 2024. április 17. 
 

 Szólláth Tibor 
  polgármester 


